
 

 

 

Besluitenlijst van de Commissie Bestuur & Middelen 
Raadhuis De Paauw, 26 februari 2014 

 
Aanwezig: Voorzitter Dhr. Becker    

 Secretaris mw. Keltjens    
 VVD mw. Erwich en mw. Van Deursen 
 WWW Dhr. De Vries en dhr. Derks 
 CDA mw. Den Hartog en dhr. Tukker  
 D66 mw. Van Rijen-Kernkamp   

 PvdA Dhr. Van Noort     
 GL Dhr. Claassen     
 DLW Dhr. Paulides     
 Namens het college wethouders Beimers en De Lange  
 Ambtelijke ondersteuning dhr. Stolp, mw. Atsma, dhr. Van der Veer, 

mw. Zandstra 

 
 

1. Opening, mededelingen en vaststelling 

agenda 
 

De voorzitter opent de vergadering en aansluitend 

wordt de agenda ongewijzigd vastgesteld.  
10 maart a.s. zal de benoeming van een 2-tal leden 
Rekenkamercommissie op de agenda staan nav de 

toetreding van Leidschendam-Voorburg tot de 
Rekenkamercommissie. 
 
 

2. Spreekrecht burgers 

 

Er is 1 inspreker (mw. Korswagen ivm agendapunt 

6) 
 

 

3. Vaststellen besluitenlijst vorige 
vergadering 

 

De besluitenlijst van 29 januari 2014 wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 
 

 

4. Vragenhalfuurtje 
 

Dhr. Tukker nav een informatiebijeenkomst over de 
OZB georganiseerd door de BSGR in Voorschoten. 
Weth. Beimers: er is sprake van een experiment. 
Indien dit positief verloopt dan is het waard te 
overwegen dit ook in Wassenaar te doen. Voor dit 

jaar is het te kort dag. Het zal meegenomen 
worden in het overdrachtsdossier. 
 

5. Lijst ingekomen stukken 
 

Er zijn geen stukken voor de commissie 
geregistreerd. 

 
 

6.N.a.v. beantwoording schriftelijke vragen 
raadslid De Vries over Rickies feest 

discussie over de wenselijkheid van de 
gevraagde handhavingsrapportage sec de 

casus betreffende en in algemene zin, en 
overleg hierover met de portefeuillehouder. 
 
 

 

Dhr. De Vries vraagt om een nadere uitleg naar 
aanleiding van het antwoord op de schriftelijke 

vragen. Met name hoe meldingen worden 
geregistreerd en of er gewerkt wordt aan een 

structurele oplossing van het probleem. 
 
 
Weth. De Lange: de horeca moet zijn 
verantwoordelijkheid nemen. 
Er wordt momenteel gewerkt aan het akoestisch 

onderzoek. Voorkomen aan de voorkant (bijv. 



fysieke maatregelen pand) dat er geluidsoverlast 

ontstaat. 
Fysieke maatregelen en dus het voorkomen dat er 
geluidsoverlast ontstaat ziet college als de 

belangrijkst en meest duurzame oplossing. De 
laatste overschrijding heeft ertoe geleid dat de 
dwangsom verbeurd is. 
Bij zowel de gemeente als de politie komen 

klachten binnen. 
 
Toezegging: 
- ieder kwartaal krijgt de raad een rapportage over 
de stand van zaken mbt klachten/geluidsoverlast 
Rickie’s Feest. 

- de raad zal dmv een informatiebrief geinformeerd 
worden over de fysieke maatregelen die getroffen 
moeten worden/zijn bij Rickie’s Feest nav het 
akoestisch onderzoek. 

 
 

7.Evaluatie ambtelijke integratie 
Wassenaar-Voorschoten 

 
 
 

Dhr. Tukker koppelt (als lid van de klankbordgroep) 
terug over de behandeling van dit onderwerp in de 
klankbordgroep. Hij doet een oproep om de 
klankbordgroep ook in de volgende raadsperiode te 
laten bestaan. 
 
CDA, VVD, D66, DLW, GL en PvdA kunnen zich in 

vinden in de rapportage (geeft een goed inzicht in 
de ontwikkeling van de organisatie) en de 
kostenverdeling. Wel worden er zorgen 
uitgesproken over o.a. de leeftijdsopbouw van de 
organisatie (hoe ben je een aantrekkelijke 
werkgever voor jongeren), de communicatie en de 

beantwoording van niet-standaard brieven.  
Aandachtspunt is het betrekken van het 
maatschappelijk middenveld en de ondernemers bij 
het beoordelen van de service van de gemeente. 
 
WWW mist hoe het procesmatig in de organisatie 
loopt. Mbt de verrekening is het voorgestelde 

pragmatisch maar is het wel vraag of deze 
constructie op termijn gehandhaafd kan blijven.  
 
Weth. Beimers 
Geeft een kort overzicht over een aantal punten uit 
de rapportage (minder eenpitsfuntie, minder 
inhuur). Bekostigingsregeling is gekozen op 

eenvoud en werkbaarheid. Niet alleen kijken naar 
aantallen maar vooral naar de kwaliteit va de 
dienstverlening. 
Het maatschappelijk middenveld en de bedrijven 
kunnen in het vervolg betrokken worden bij het 
onderzoek naar de dienstverlening door de 

gemeente. 
Voor de zomer zal er een rapportage komen van 
‘waar staat je gemeente’. 
 
Toezegging: de leeftijdsopbouw van de 
werkorganisatie in vergelijking met andere 
gemeente zal aan de raad worden toegezonden. 

 

 

8.Informatiebrief Interbestuurlijk 
Toezicht 

 
 

Op verzoek van mw. Erwich op de agenda. De 
essentie van het interbestuurlijk toezicht is dat de 
provincie minder toezicht houdt op de gemeente als 
de raad het toezicht op het college goed regelt. Het 

is aan de raad om aan te geven hoe men toezicht 
wil houden. 
 
Er wordt afgesproken dit in het overgangsdossier 
op te nemen en de griffie wordt gevraagd om te 



kijken hoe e.e.a. in andere gemeenten geregeld is. 

 
 

9. Terugkoppeling gemeenschappelijke 

regelingen 
 

Er is schriftelijk teruggekoppeld over de 

vergadering van het algemeen bestuur Stadsgewest 
Haaglanden. 
 

10. Toezeggingen 
 

 
100299 metropoolregio Rotterdam-Den Haag: 
afgehandeld 
 
100240: evaluatie wijkmanager: als toezegging 

afgehandeld maar komt samen met Informatiebrief 
029 terug als agendapunt cie B&M 16 april a.s. 
 
 

11. Sluiting 
 

 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

Vastgesteld in de openbare vergadering van de 

Commissie Bestuur & Middelen d.d. 16 april 2014 

 

De voorzitter,     De secretaris, 

 


